
Protokół z posiedzenia Komisji Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy 

w dniu 06.01.2015 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie spotkania.  

2. Dyskusja na temat zagadnień do rocznego planu pracy komisji. 

3. Budżet gminy Barczewo na 2015 rok. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy na swoim pierwszym posiedzeniu  

w dniu 7 stycznia 2015 roku, które obyło się w sali OSP w Barczewie wypracowała następujące 

wnioski: 

 

Do pkt. 2 i 4 

 Wnioskujemy o zatrudnienie na pełen etat od dnia 01.03.2015 roku koordynatora sportu  

i turystyki, wraz z ustaleniem nowego zakresu obowiązków, który byłby opiniowany przez 

Komisję Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy.  

 

 Członkowie komisji z zadowoleniem akceptują zapis w projekcie budżetu kwoty 10 000 zł z 

przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu sportu (zakup medali, pucharów, 

dyplomów…). Proponujemy, aby tą kwotą pieniężną dysponował koordynator sportu, po 

zasięgnięciu pozytywnej opinii merytorycznej komisji Rady Miejskiej.  

 

 Wnioskujemy o akceptację terminu organizacji „Gali Sportu Barczewo 2015”, na dzień 14 

kwietnia 2015 roku, godzina 17.30, w hali sportowej barczewskiego gimnazjum. 

 

 Komisja rozważa utworzenie w nowym roku szkolnym, w barczewskim gimnazjum klas o 

profilu sportowym. Zwracamy się więc z zapytaniem do  Dyrektora Miejskiego Zespołu 

Oświaty i Zdrowia w Barczewie o podanie informacji o terminie składania wniosku w tej 

sprawie. 

 

 Prosimy o podanie informacji, czy na konto gminy wpłynęła dotacja od Wojewody 

w wysokości 10 000 zł, która miała być przeznaczona na wydatki związane 

z Cittaslow, a jeśli tak, czy środki te zostały już na jakiś cel przeznaczone. 

 

 Zwracamy się z zapytaniem, jak wygląda sytuacja dwóch osób zatrudnionych w ramach 

projektu unijnego rewitalizacji miasta Barczewo, kto będzie ponosił dalsze koszty 

utrzymania etatów, przez jaki okres czasu oraz kto i na jakim stanowisku będzie nadal 

zatrudniony? 

 

 Jak wygląda sytuacja z administrowaniem/zarządzaniem budynkiem po kościele 

ewangelickim oraz amfiteatrem miejskim – czy jest już wybrany podmiot, który się tym 

zajmuje i jakie będą przewidywane roczne koszty utrzymania w/w obiektów. 

 

 Na jakim etapie jest omawiana w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej inwestycja związana 

z budową miejsc postojowych wraz z infrastrukturą, zlokalizowanych na szlakach 

kajakowych w gminie Barczewo. Czy złożono w tej sprawie projekt unijny  

 

 Czy rozpoczęły się negocjacje Burmistrza Barczewa z Zarządem Melioracji związane z 

remontem/poszerzeniem kanału wodnego prowadzącego od miejscowości Kierzliny do 



kanału pomiędzy jeziorami Orzyc Duży – jezioro Tumiańskie, który to poszerzyłby ofertę 

turystyczno-rekreacyjną gminy Barczewo? 

 

Ponadto:  
Wniosek do Komisji Rewizyjnej / w załączeniu 

 

Zwracamy się z prośbą o przygotowanie i sprawdzenie informacji dotyczącej wszystkich 

jednostek administracyjnych gminy z zakresu pozyskania funduszy zewnętrznych w latach 2010-

2014, wraz z podaniem nazwiska osoby, która pisała wniosek, jaka była kwota dofinansowania, 

wartość całkowita projektu, wynagrodzenia koordynatora oraz wielkości finansowego i/lub 

osobowego wkładu własnego.  

Uwzględniając ochronę danych osobowych, prosimy też o informację, czy osoby 

zatrudnione w gminnych zakładach budżetowych i spółkach, pobierały wynagrodzenie za pracę 

w projekcie, za kierowanie projektem, jeżeli tak, to w jakiej wysokości. 

 

 

Wniosek do Burmistrza Barczewa i Rady Miejskiej w Barczewie / w załączeniu 

 

Wnioskujemy o wyłączenie ze struktury CKiPG w Barczewie Działu Promocji 

i przeniesienie go do zadań Urzędu Miejskiego. Dzięki tej decyzji możliwe będzie połączenie 

Biura Informacji Turystycznej z Promocją, Sportem i Turystyką w celu stworzenia Zespołu do 

spraw Promocji Gminy Barczewo i Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych, o co zabiegamy. W 

tym celu wnioskujemy o wydzielenie i wyposażenie w Urzędzie Miejskim w Barczewie 

pomieszczenia, w którym mieściłoby wyżej wspomniane Biuro. Komisja Sportu Turystyki 

Kultury i Promocji Gminy uzyskała w tej sprawie pozytywną opinię Dyrektor Centrum Kultury 

i Promocji Gminy Pani Marioli Łukowskiej-Juckiewicz, jednak wydzielenie Działu Promocji ze 

struktur CKiPG wiązać się  będzie ze zmianą Statutu CKiPG. 

 

 

Do pkt. 3 

Wniosek do Komisji Finansów Publicznych / w załączeniu  

 

Po zapoznaniu się z projektem budżetu Gminy Barczewo na 2015 rok  na posiedzeniu 

Komisji, które odbyło się w dniu 6 stycznia 2015 roku ustalono, że radni z Komisji przyjmą 

zaproponowany projekt budżetu na sesji, która odbędzie się 9 stycznia 2015 roku. 

Jednocześnie informujemy, że Komisja wypracowała liczne propozycje autopoprawek, 

ale na tym etapie ich nie zgłaszamy, ponieważ radni muszą zapoznać się ze Statutami zakładów 

budżetowych i gminnych spółek, aby poznać lepiej strukturę zatrudnienia i zakres  działania tych 

zakładów.  

 

Wnosimy, iż wszelkie uwagi i autopoprawki będą zgłaszane w kolejnych miesiącach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządził Adam Dowgiałło 

 

Podpisy Komisji: 

- Dowgiałło Adam - przewodniczący - 

- Bonus Jarosław – członek –  

- Surmański Rafał – członek – 

- Wojszel Anna – członek – 

 

 

 



 

 

                                                                           

Rada Miejska w Barczewie 

Komisja Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy 

 

 

 

 

 

 

                                                                  Do Komisji Finansów Publicznych 

 

 

Po zapoznaniu się z projektem budżetu Gminy Barczewo na 2015 rok  na posiedzeniu 

Komisji, które odbyło się w dniu 6 stycznia 2015 roku ustalono, że radni z Komisji przyjmą 

zaproponowany projekt budżetu na sesji, która odbędzie się 9 stycznia 2015 roku. 

Jednocześnie informujemy, że Komisja wypracowała liczne propozycje autopoprawek, 

ale na tym etapie ich nie zgłaszamy, ponieważ radni muszą zapoznać się ze Statutami zakładów 

budżetowych i gminnych spółek, aby poznać lepiej strukturę zatrudnienia i zakres  działania tych 

zakładów.  

 

Wnosimy, iż wszelkie uwagi i autopoprawki będą zgłaszane w kolejnych miesiącach. 

 

 

                                                                                Przewodniczący Komisji 

                                                                                      Adam Dowgiałło 

 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

 

Jarosław Bonus 

 

Surmański Rafał 

 

Wojszel Anna 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                    

 

 

 

 

 

 



 

Rada Miejska w Barczewie 

Komisja Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy 

 

 

 

 

 

                                                                  Do Komisji Rewizyjnej 

                                                                  Rada Miejska w Barczewie 

 

 

 

 

                                                                            

Zwracamy się z prośbą o przygotowanie i sprawdzenie informacji dotyczącej wszystkich 

jednostek administracyjnych gminy z zakresu pozyskania funduszy zewnętrznych w latach 2010-

2014, wraz z podaniem nazwiska osoby, która pisała wniosek, jaka była kwota dofinansowania, 

wartość całkowita projektu, wynagrodzenia koordynatora oraz wielkości finansowego i/lub 

osobowego wkładu własnego.  

Uwzględniając ochronę danych osobowych, prosimy też o informację, czy osoby 

zatrudnione w gminnych zakładach budżetowych i spółkach, pobierały wynagrodzenie za pracę 

w projekcie, za kierowanie projektem, jeżeli tak, to w jakiej wysokości. 

 

 

Podpisy Komisji: 

- Dowgiałło Adam - przewodniczący – 

 

- Bonus Jarosław – członek –  

 

- Surmański Rafał – członek – 

 

- Wojszel Anna – członek – 

 

                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Rada Miejska w Barczewie 

Komisja Sportu Turystyki Kultury i Promocji Gminy 

 

 

 

 

 

 

 

Do Burmistrza Barczewa  

i Rady Miejskiej w Barczewie  

 

 

 

 

 

Wnioskujemy o wyłączenie ze struktury CKiPG w Barczewie Działu Promocji 

i przeniesienie go do zadań Urzędu Miejskiego. Dzięki tej decyzji możliwe będzie połączenie 

Biura Informacji Turystycznej z Promocją, Sportem i Turystyką w celu stworzenia Zespołu do 

spraw Promocji Gminy Barczewo i Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych, o co zabiegamy. 

 

W tym celu wnioskujemy o wydzielenie i wyposażenie w Urzędzie Miejskim 

w Barczewie pomieszczenia, w którym mieściłoby wyżej wspomniane Biuro. Komisja Sportu 

Turystyki Kultury i Promocji Gminy uzyskała w tej sprawie pozytywną opinię Dyrektor 

Centrum Kultury i Promocji Gminy Pani Marioli Łukowskiej-Juckiewicz, a wydzielenie Działu 

Promocji ze struktur CKiPG wiązać się  będzie ze zmianą Statutu CKiPG. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, 

 Kultury i Promocji Gminy 

 

 

 

Adam Dowgiałło 

 

 


